
 

 

 
 

Årsberetning 2016 ved Svend Svendsen 

 

I løbet af året har vi fået 44 afleveringer. Vi siger tak for dem alle. 

Sidste år fik arkivet en ny medarbejder. Desværre er han holdt igen, så vi er nu igen 7 

medarbejdere på arkivet. 

Vi har årets løb haft 71 besøg/henvendelse. Vi har kun åbent 1 eftermiddag hver måned, men der 

kommer ikke ret mange besøgende på åbningsdagen. Til gengæld kommer langt de fleste efter 

aftale på andre tidspunkter. Mange af de besøgende, vi har, glæder os ved at kunne give 

oplysninger især om deres slægtninge. 

Arkivet har i det forløbne år været med på Varde ådag i Hodde med en udstilling af gårde og 

huse i Hodde-området. På udstillingsdagen var der mange, der henvendte sig til os, for at vi 

kunne fotografere deres ejendom, som vi så tog billeder af og lavede billedserier over.  

Sidst på året begyndte borgerforeningen at rense anlægssøen op. Det har vi fulgt sammen med 

TistrupNews. Det har givet nogle videoklip og billeder. 

Arkivernes dag var ikke den store succes, kun få besøgende. Vi havde arrangeret en udstiling 

med sportsbilleder, Udstillingen har vi stående endnu, så den kan stadig ses. 

I september var undertegnede på kursus i hjemmeside. Vi fik så oprettet en hjemmeside 

(tistruplokalarkiv.dk) i november. Hjemmesiden har allerede haft rigtig mange besøgende. Under 

ukendte billeder er vi begyndt at lægge elevbilleder uden navne fra Gårde skole ind. 

Arkiv.dk er godt med besøgt med bemærkninger om tilføjelser og rettelser, som vi er meget 

taknemmelige for. 

Facebook er meget besøgt, men vi er ikke flittige til at opdatere, siden vi har fået hjemmesiden. 

På billedsiden fortsætter vi med registrering af personbilleder, det skrider godt fremad. 
 

 


